



VILLE DE / TOWN OF
BARKMERE

AVIS PUBLIC – PUBLIC NOTICE

**ADOPTION ET ENTRÉE
EN VIGUEUR DU
Règlement Numéro 268, modifiant le
règlement de zonage 201 en ajoutant
des dispositions concernant la location
court terme**

Avis est par la présente donné par le soussigné, secrétaire-trésorier QUE :

Le conseil municipal de la ville de Barkmere a adopté à sa séance ordinaire tenue le 10 septembre 2022 le Règlement numéro 268 modifiant le règlement sur le zonage 201; et,

La MRC des Laurentides a émis le 16 septembre 2022, un certificat de conformité au Schéma d'aménagement révisé, permettant au règlement 268 d'entrer en vigueur.

Les personnes intéressées peuvent consulter ce règlement durant les heures d'ouverture, de 8 h 30 à 16 h 30, au bureau du secrétaire-trésorier, 199, chemin Barkmere, Barkmere, Québec J0T 1A0.

Le présent règlement entre en vigueur en date du 16 septembre 2022.

Donné à Barkmere, le 21 septembre 2022.

Martin Paul Gélinas, secrétaire trésorier

**ADOPTION AND COMING INTO
EFFECT OF
By-law No. 268 – amending Bylaw 201
relating to zoning in order to introduce
rules concerning short-term rentals**

Notice is hereby given by the undersigned, Secretary-Treasurer:

That the Council of Town of Barkmere adopted at a Regular Sitting held on September 10th 2022, By-law No. 268 - amending Bylaw 201 regarding zoning; and,

That, on September 16th, 2022, the MRC des Laurentides issued a certificate of compliance with the Revised development plan, allowing by-law 268 to come into force.

Interested persons may consult this by-law during regular business hours, between 8:30 to 16:30, at the Town Secretary treasurer's Office, 199, Chemin Barkmere, Town of Barkmere, Québec, J0T 1A0.

This by-law has entered into force on September 16th 2022.

Given at Town of Barkmere, this September, 21st 2022.

Martin Paul Gélinas, secretary treasurer